## Foreverest Resources Ltd

# delta-松油醇[]CAS 7299-42-5[]

99%

delta-松油醇天然存在于植物中,呈晶体粉末。可从胡萝卜油、肉桂树(肉桂)和樟子松(苏格兰松)中分离出来的□ delta-松油醇可广泛用于香水、化妆品和香精香料配方中。

#### Substance Identification

Synonyms δ-松油醇 | 丁位松油醇 | alpha,alpha-Dimethyl-4-methylenecyclohexanemethanol

CAS N/A

EINECS 230-739-6

FEMA N/A

HS.CODE	290619
Molecular Formula	C10H18O
Moleclar Weight	154,25

### Application & Uses

- 1. 用作日常强力消毒或杀菌成分,可用于霉菌、链球菌、念珠菌等杀菌
- 2. 用作生物农药: 主要防治蚜虫、螨虫、内阿米巴等
- 3. 用作生物兽药: 主要治疗牛、羊、猪的口蹄疫、兔霉病、癣病和家禽瘟疫
- 4. 用作预防癌症的生物医学
- 5. 是一种重要的香味: 印度香, 主要是佛教香
- 6. 在其他化工领域用作添加剂: 乙基纤维素的溶剂; 环氧树脂的增塑剂等。

### Sales Specification

ITEM	VALUE
外观	白色晶体粉末
气味	类似丁香气息
相对密度 (@20℃)	0.890 to 0.935
折光系数 (@20)	1.4320 to 1.4850

ITEM	VALUE
含量[]@GC, %[]	99 min

# Similar Specs

Terpineol

Terpineol Electric

alpha-Terpineol

Terpineol

Terpineol

Terpineol Natural

Terpineol

### Package

• 袋子, 25公斤

### **GHS Hazard Statements**

#### Storage

- 单独贮存于独立仓库
- 仓库地面铺有接地材料
- 远离火苗、明火、火源
- 密封贮存于通风、阴凉、干燥处

#### **Relation Articles**

- Review of δ-Terpineol
- Pine Oil & Terpineol applied to disinfectants and household cleaners
- Efficacy of Angelica archangelica essential oil, phenyl ethyl alcohol and α- terpineol against isolated molds from walnut and their antiaflatoxigenic and antioxidant activity
- Terpinen-4-ol and alpha-terpineol (tea tree oil components) inhibit the production of IL-1beta, IL-6 and IL-10 on human macrophages
- TERPENE ESSENTIAL OILS: The research and development direction of anti-virus drugs is concerned
- Terpenes (C5H8)-medicinal molecules and important building blocks in nature
- The Antitranspirant Adjuvants Also Effect The Plant Diseases Control
- What are the natural terpenes
- ANTI-VIRUS FUNCTION of ESSENTIAL OILS and PLANT EXTRACTS
- Essential oils in preventing and controlling crop diseases
- Herbicidal composition and method
- R&D on Terpinen-4-ol
- Terpinen-4-ol is the Most Active Ingredient of Tea Tree Oil to Kill Demodex Mites

#### Remark

The above information is believed to be accurate and presents the best explanation currently available to us. We assume no liability resulting from above content. The technical standards are formulated and revised by customers' requirement and us, if there are any changes, the latest specification will be executed and confirmed in the contract.

Manage consent